
Zápis č. 4 – Komise pro školství, kulturu a cestovní ruch 

konané dne 1. 12. 2021 v ZŠ Letců R. A. F. 

Přítomni: Mgr. Pavel Douděra, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ivan Mezlík, Mgr. Hana Podzimková, Bc. Lukáš 

Toman Paclt 

Omluveni: Michal Čán, Mgr. Eva Černá 

Zapsala: Ing. Lenka Šulcová 

 

Zahájení Komise pro školství, kulturu a cestovní ruch 

Komisi zahájil její předseda Mgr. Pavel Douděra v 16:00. Přítomné přivítal. 

 

Program jednání – diskuse: 

1. Zhodnocení situace ve školství, kultuře a cestovním ruchu, dopad covidové epidemie  

a) Problémy při výuce ve škole, obtížná komunikace s některými rodiči, hygienou, velké 

množství karantén, náročná hybridní výuka, demotivovaní žáci 

b) Je potřeba vyhlásit rozhlasem, že nebude sídlištní vánoční jarmark 9. 12. 2021. 

c) Kladně hodnocena výzdoba Nymburka, obzvláště náměstí. Pro příští rok komise navrhuje 

vyzdobit i ulici Letců R .A. F., kde letos výzdoba chybí. 

d) Nová lávka přes Labe se povedla, je hezká, ale příliš svítí, oslňuje. Problematické jsou i 

odtokové žlábky na koncích lávky. 

2. Projednávání návrhu plánu na příští rok 

Každý člen komise pošle předsedovi do e-mailu svůj návrh jednání komise na příští rok. 

3. Rada odsouhlasila slavnost královny Elišky, která proběhne pravděpodobně příští rok. Rámcový 

program slavnosti představil předseda komise jejím členům. Při slavnostech přijede Eliška 

Přemyslovna, budou šermíři, loučový průvod, bohoslužba. 

 

Na závěr popřál předseda komise jejím členům krásné a klidné vánoční svátky a úspěšný start do 

nového roku 2022. 

 

Příští setkání proběhne 5. 1. 2022 v 16 hodin v ZŠ Letců R.A.F. v Nymburce.  

 

Zápis ověřil a svým podpisem stvrdil předseda komise Mgr. Pavel Douděra. 


